
 

                                                   /2008P R O T O K Ó Ł NR XIX

                           Z DZIEWIĘTNASTEJ SESJI RADY GMINY MICHAŁÓW

                                    7  2008  ODBYTEJ W DNIU SIERPNIA ROKU

         .Sesja odbyła się w budynku Zespołu Placówek Oświatowych w Węchadłowie

      .Obecność na posiedzeniu stanowi lista obecności

    14 - .Sesję rozpoczęto o godzinie tej

    :Ponadto w sesji udział wzięli

1.    -  .  Wójt Gminy mgr inż Stanisław Szewczyk

2.   –  .   Zastępca Wójta mgr inż Henryka Gietka Bębenek

3.   -     Skarbnik Gminy mgr Halina Głombińska

4.   Doradca Prawny

5.     .Sołtysi z terenu gminy Michałów

 1.Ad

     Przewodniczący Rady Gminy otwierając sesję wypowiedział   „WYSOKA RADO” otwieram 
     –      zwyczajną sesję Rady Gminy Michałów przywitał wszystkich obecnych stwierdzając iż na 
  15     13      ustawowy skład radnych w sesji uczestniczy radnych zatem Rada Gminy jest władna 

   .do podejmowania prawomocnych uchwał

.2.Ad

    ,      Przewodniczący Rady Gminy informuje że Panowie Radni otrzymali wraz z 
      ,    .zawiadomieniem na sesję porządek obrad sesji który dla przypomnienia przedstawię

1.    .Otwarcie które już było

2.     .Przyjecie porządku obrad sesji

3.     .Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

4.    Nominacje do nagrody    2008„ORDER BŁĘKITNEJ NIDY ”

5.         Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
.międzysesyjnym



6.     Interpelacje i zapytania radnych

7.      .Sprawozdanie Wójta z prac między sesjami

8.       .Informacja o realizacji uchwał z poprzedniej sesji

9.    :Rozpatrzenie projektów uchwał

-             zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady

         ;Gminy Michałów oraz zasad ich wypłacania

-            w sprawie ustalenia zasad sprawienia pogrzebu przez gminę Michałów oraz

   zwrotu kosztów

-         2008 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na rok

10.    .Wolne wnioski i informacje

11.   .Zamknięcie obrad sesji

         .Przewodniczący Rady pyta czy są propozycje zmian do przedstawionego porządku

              Radny Tyburczyk prosi o głos i pyta na czyj wniosek wprowadzono projekt uchwały w 
    .sprawie podwyższenia diet dla radnych

   ,        .Radny Mazur odpowiada że na posiedzeniu Komisji budżetowej zgłosił taki wniosek

         .Przewodniczący Rady Gminy przedstawiony porządek obrad sesji poddaje pod głosowanie

   13       .W wyniku głosowania za porządek obrad sesji został przyjęty

 
. 3.Ad

    ,       Przewodniczący Rady Gminy informuje że kolejnym punktem porządku obrad sesji jest 
    .przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

           ,   Protokół z poprzedniej sesji jest wyłożony do wglądu na sali obrad a także dostępny

  . w biurze rady

         .Przewodniczący Rady Gminy pyta czy są uwagi do treści protokołu

  .Uwag nie było

         .Przewodniczący Rady Gminy protokół z poprzedniej sesji poddaje pod głosowanie

   13  –     . W wyniku głosowania za protokół z sesji został przyjęty

 4.Ad

    ,      Przewodniczący Rady Gminy informuje że przechodzimy do kolejnego punktu porządku 
         – obrad sesji nominacji do najwyższej nagrody w powiecie pińczowskim „ORDERU 



 BŁĘKITNEJ NIDY”

       30  2008 .Termin składania wniosków do tej nagrody upływa sierpnia roku

          ,  Z wnioskiem o przyznanie nagrody mogą wystąpić radni powiatu pińczowskiego radni rad 
 ,    ,  , gminnych powiatu organizacje celu publicznego organizacje gospodarcze instytucje 
.publiczne

           W związku z tym tematem Przewodniczący Rady Gminy prosi Państwa radnych o 
        ,   zastanowienie się i ewentualne zaproponowanie do następnej sesji która odbędzie się 

  ,       .jeszcze w sierpniu kandydatów do nagrody z terenu naszej gminy

        Dla przypomnienia Przewodniczący Rady Gminy odczytał Regulamin przyznawania nagrody 
      /177/2006     który stanowi załącznik do uchwały Nr XXXII Rady Powiatu Pińczowskiego z dnia 

28  2006 .lutego roku

 5.Ad

          Kolejnym punktem obrad dzisiejszej sesji jest informacja Przewodniczącego Rady Gminy o 
    .działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym

   :Przewodniczący Rady Gminy informuje

–           uczestniczyłem w komisji konkursowej na dyrektorów szkół z terenu gminy Michałów

–        uczestniczyłem w spotkaniu dotyczącym wodociągowania w spornych sytuacjach 
     .mieszkańców wsi Jelcza Mała zakończonym pozytywnie

            Radny Tyburczyk pyta Przewodniczącego Rady czy brał udział w spotkaniu Pana Wójta ze 
    Starostą i Dyrektorem Powiatowego    . Zarządu Dróg w Pińczowie

    ,       Przewodniczący Rady Gminy odpowiada że nie uczestniczyłem bo spotkanie było na 
.miejscu

           Radny Kowalczyk prosi Przewodniczącego Rady Gminy o bliższą informację w temacie 
   .konkursu na dyrektorów szkół

     ,          Przewodniczący Rady Gminy odpowiada że w ZPO w Michałowie wpłynęła jedna oferta

     3       .Pani Zych i ona została w skazana przez Komisję na Dyrektora placówki oświatowej

           W Zespole Placówek Oświatowych w Sędowicach wpłynęła jedna oferta i wskazano Panią 
  ,    .Środę Małgorzatę osobę która ja złożyła

           W Zespole Placówek Oświatowych w Węchadłowie również złożono jedną ofertę została 



   .wskazana Pani Golik Anna

           W konkursie na Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowych w Górach nie wpłynęła żadna 
.oferta

  6.Ad

    ,       Przewodniczący Rady Gminy informuje że kolejnym punktem są interpelacje i zapytania 
.radnych

  –        Radna Morgaś ja chciałabym abyśmy wspólnie przedyskutowali temat utworzenia 
         zespołu konserwatorów przy urzędzie dla potrzeb szkół bez zwiększenia kosztów 

.utrzymania

  –           Radny Tyburczyk prosi o konkretną odpowiedz w temacie porozumienia w sprawie dróg 
 .powiatowych

  –  ,        Radny Oleksy proponuje aby w przyszłorocznym budżecie gminy zabezpieczyć środki na 
          .uchwałę śmieciową podobnie jak to jest rozwiązane w Gminie Pińczów

. 7.Ad

          Przewodniczący Rady Gminy prosi Wójta Gminy o przedstawienie sprawozdania z prac 
 .między sesjami

   :Wójt Gminy informuje

–         ,   ,  poruszę jeszcze temat konkursów na dyrektorów ZPO w szkole Sędowice Michałów i 
         ,    Węchadłów konkursy się odbyły złożono po jednej ofercie natomiast w szkole w 

       ,     1  Górach nie wpłynęła żadna oferta dlatego obowiązki z dniem września powierzę 
       .     Pani Wites Joannie poprzedniej Pani Dyrektor Organem który może mieć 

         .zastrzeżenia może być Kurator jako nadzór pedagogiczny

–           ,przeprowadziłem rozmowę z konserwatorem zabytków w temacie studni w Polichnie  
           ,   która jest zabytkiem i jest zniszczona a jest zalecenie w tej sprawie dlatego należy się 

  .zastanowić co zrobimy

–          ,  uczestniczyłem w trzech spotkaniach w Kuratorium Oświaty w Kielcach bedzie jeszcze 
        jedno w temacie wypracowania metod podwyższenia poziomu nauczania

–      ,     uczestniczyłem w spotkaniu organizacyjnym dożynek które odbyło się w Starostwie 
  .     31    .Powiatowym w Pińczowie Dożynki powiatowe odbędą się sierpnia w Michałowie  



     ,     ,  Będzie to święto całej gminy musimy się wspólnie zmobilizować aby wszystko 
 wypadło należycie

–           uczestniczyłem w dwóch festynach rodzinnych w Chrobrzu był to bardziej festyn 
 ;historyczny

          w gminie Imielno był festyn rodzinny zorganizowany dla mieszkańców i zaproszonych 
  ;ze strony urzędu

–         ;Został podpisany akt notarialny na sprzedaż szkoły w Zagajowie

–            odbyło się spotkanie w sprawie oświetlenia wpłynęła oferta na brakujące punkty 
;oświetleniowe

–          uczestniczyłem wspólnie z Panią Skarbnik w spotkaniu z przedstawicielem Ministerstwa 
 .       2009   Budownictwa Jedna z ciekawych rzeczy od roku nie będą obowiązywać 

    .pozwolenia na budowę budynków jednorodzinnych

–              Na najbliższą sesję Rady Gminy zostanie przygotowany projekt uchwały o sprzedaży 
   .działek szkolnych w Sędowicach

–         Odbyło się Walne Zgromadzenie Związku Miedzygminnego „PONIDZIE”w Kielcach w 
      . sprawie wyroku sądu najwyższego odnośnie majątku związku

–             odbyło się posiedzenie ze Starostą w sprawie działań podjętych co do wspólnych 
 .      ,   ,  inwestycji Gdy porozumienie będzie wszyscy otrzymają wygląda tak że gmina 

    ,   300 ,  175 .  będzie realizowała drogi Michałów Tur Górny m kwota tys

       Radny Tyburczyk pyta jaki to odcinek drogi

  ,           300 .Wójt odpowiada że w Michałowie od zakrętu do zakrętu i Tur Górny m

       .Starostwo robi w Sędowicach i w Kołkowie

    ,    ,  Radny Tyburczyk muszę powiedzieć że zostałem wyrolowany a przecież 
   ,   ,      .zrezygnowałem z Polichna pod warunkiem że będzie robione w Kołkowie

  ,          Wójt Gminy informuje że analizując współpracę starostwa z gminą to nie odbyło się 
       .     żadne wspólne posiedzenie komisji ani sesji rad Jedynie przynajmniej raz w miesiącu 

     .   odbywają się spotkania organów wykonawczych Celem podejmowania właściwych 
        decyzji proszę Rady o podejmowanie wspólnych uchwał umożliwiających realizację 

        ,    zadań w miarę krótkim terminie i tych zadań które rady sobie życzą

    ,         Wójt Gminy muszę powiedzieć że nie odbyło się ani spotkanie Rady Gminy z 
    ,      .Powiatem ani odwrotnie wiemy że kwota jest za mała

    ,        ,  Radny Tyburczyk ja powiem że w Sędowicach będą robione dwa odcinki a przecież 



  ,    .zrobiliśmy most obecnie realizujemy wodociągowanie

  –        Radny Kowalczyk jestem zaskoczony sugestią Wójta o współpracy między starostwem 
,   ,      ,      a gminą przecież w Sędowicach robimy most wodociągi i w tym momencie 

.przerwa

  –        .Radny Wójcik nie wiem gdzie będzie robiona droga w Sędowicach

   ,    .Wójt Gminy odpowiada że od strony Pawłowic

       .Radny Mazur my się nie upominamy o drogę

      
           Przewodniczący Rady Gminy jeżeli mówimy o drodze Sędowice to jest odcinek drogi 

 –  ,   .Michałów Niegosławice a nie Sędowice

            .Ja zrezygnowałem z Wrocieryża bo w Jelczy jest droga w bardzo złym stanie

  
              ,     Radny Tyburczyk dlaczego robimy drogi tam gdzie są dobre to Wójt jest

                  odpowiedzialny przecież droga Wrocieryż Sędowice to droga powiatowa na którą

         .potrzebne są duże środki

                  , Radny Kwiecień ja mam pytanie w temacie obsady dyrektora szkoły w Górach

                        skoro Pani Dyrektor nie złożyła oferty to znaczy nie wyraziła zgody to czy jest sens

            .zatrudniać ją jako dyrektora pełniącego obowiązki

                  Druga sprawa to oświetlenie uliczne ja się osobiście orientowałem my nie mamy

     ,      .dokumentacji ale wykonawca może zrobić we wrześniu

                    Radny Tyburczyk ja rozmawiałem z Panią Dyrektor w Górach i nie przystąpiła do

                  ,   konkursu bo nie miała odpowiednich kwalifikacji dlatego pytanie czy jest słuszne

        .żeby ją zatrudnić

                   Radny Motyka ja chciałbym podziękować Panu Wójtowi i radnym za drogę do

      .Dębówki

             .Sprawozdanie Wójta z prac między sesjami zostało przyjęte

      
            15  Radny Kowalczyk zgłasza wniosek formalny o minut przerwy



              .Przewodniczący Rady Gminy wniosek radnego Kowalczyka poddaje pod głosowanie

         13 . W wyniku głosowania za

             - Radny Kowalczyk jako Przewodniczący Komisji Rozwoju Społeczno

     
                 Gospodarczego Budżetu i Finansów zaprasza członków komisji na krótkie

    .`posiedzenie

            .Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy wznawia obrady sesji

      . 8.     Ad

               Przewodniczący Rady Gminy prosi Zastępcę Wójta Gminy o przedstawienie informacji

            .o realizacji uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji

                 Zastępca Wójta przedstawia informację o realizacji uchwał Rady Gminy z poprzedniej

     .sesji

       .Informacja została przyjęta

     9.Ad

         ,       Przewodniczący Rady Gminy informuje że kolejnym punktem porządku obrad sesji

           jest rozpatrzenie projektów uchwał

               W materiałach na sesje Państwo radni otrzymali projekt uchwały zmieniającej uchwałę

                   w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Gminy Michałów oraz zasad

      .ich wypłacania

              Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno

           .Gospodarczego Budżetu i Finansów o odczytanie opinii Komisji

        –    Przewodniczący Komisji odczytuje opinię opinia negatywna w wyniku 
  3 głosowania

     4  .przeciw wstrzymujące

       -      ,   Radny Kowalczyk Przewodniczący Komisji Budżetowej powiem że wynagrodzenie

            ,      radnych pozostaje do końca roku na starych zasadach środków jest bardzo mało

      .dlatego taka decyzja

        ,     .Przewodniczący Rady Gminy informuje że projekt tej uchwały odpadł

       ,           Doradca prawny wyjaśnia że skoro nie było żadnej propozycji to nie ma potrzeby

    .głosowania

        ,      .Wójt Gminy ja uważam że wnioskiem formalnym trzeba przegłosować



               Radny Mazur zgłasza wniosek formalny o wycofanie projektu uchwały w sprawie

             .ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Gminy Michałów

             Przewodniczący Rady Gminy wniosek formalny Radnego Mazura poddaje pod

    .głosowanie

      13  W wyniku głosowania za

       ,         Kolejnym projektem uchwały którą Państwo otrzymali w materiałach na sesje jest

               projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad sprawienia pogrzebu przez gminę Michałów

            . oraz zwrotu kosztów wraz z uzasadnieniem

             Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno

         .Gospodarczego Budżetu i Finansów o odczytanie opinii

        –  .Przewodniczący Komisji odczytuje opinie opinia pozytywna

             .Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały

              Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad sprawienia

           .pogrzebu przez gminę Michałów oraz zwrotu kosztów

            .Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie

      W wyniku głosowani  13  –   .a za uchwała została przyjęta

   
               Wraz z zawiadomieniem o sesji Państwo Radni otrzymali projekt uchwały w 

  sprawie

           2008 .wprowadzenia zmian w budżecie gminy na rok

             Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno

            .Gospodarczego Budżetu i Finansów o odczytanie opinii

         –  .Przewodniczący Komisji odczytuje opinię opinia pozytywna

               Przewodniczący Rady Gminy prosi Skarbnika Gminy o udzielenie wyjaśnień do

               .projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy

         ,          62 627  Skarbnik Gminy wyjaśnia że zwiększa się dochody gminy o kwotę zł

          ,      , z tytułu odsetek od lokat odsetek od nieterminowego wykonania umów zwiększenie 
        .rezerwy subwencji oświatowej oraz dotacja na „Rządowy Program Dożywiania”

      66.120  ,     128 747     Natomiast wydatki zmniejsza się o kwotę zł a zwiększa się o zł w tym na

   ,      dokumentacja na drogi zakup mikrobusu przystosowanego do przewozu osób 



 ,        .niepełnosprawnych na remont sali gimnastycznej gimnazjum w Michałowie tj  
   ,      cyklinowanie i lakierowanie parkietu dotacje dla Gminnej Biblioteki Publicznej w 

           Michałowie na realizacje zadania w ramach Programu Integracji Społecznej załącznik do 
  /116/2008    .uchwały Nr XIX Rady Gminy Michałów

      
                 Radny Wleciał zwraca się z prośbą o dołożenie do zakupu bramy wjazdowej do

       .     .garażu strażnicy w Michałowie Bramy są w różnych cenach

 
          ,    . Radny Kwiecień do czego będzie wykorzystana że tyle ma kosztować

           Sołtys Pan Walasek obecnie istniejąca brama jest zdeformowana dlatego jest konieczność 
.wymiany

       .Radny Pruś czy musi być taka brama

             Radny Wleciał jednostka Michałów jest w krajowym systemie i muszą być odpowiednie 
 .zabezpieczenia

         .Radny Cichoński ja mam pytanie dlaczego dokładamy do biblioteki

   ,        .Skarbnik Gminy odpowiada że zostało zmienione ogrzewanie i koszty się zwiększyły

         .Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały

          Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 
  2008 .gminy na rok

        .Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie

   12   1  –   .W wyniku głosowania za wstrzymujący uchwała została przyjęta

 10.Ad

    ,      Przewodniczący Rady Gminy informuje że przechodzimy do kolejnego punktu porządku 
        .obrad sesji którym są wolne wnioski i informacje

        .Radny Kwiecień mam pytanie czy sprzedajemy stary samochód Polonez

   ,         Doradca prawny wyjaśnia że ustawa nie mówi jednoznacznie o zbyciu mienia ruchomego 
 ,   ,         .gminy dlatego uważam że decyzja o sprzedaży samochodu należy do Wójta Gminy



     ,        :Wójt Gminy ja mam prośbę aby się zebrać i wypracować stanowisko w sprawach

–     składania wniosków do programu RPO

–     zaciągnięcia kredytu na wodociągowanie

–          wniosków o wynikach kontroli w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej

           .Radna Morgaś ja ponawiam wcześniej przedstawioną sprawę utworzenia zespołu ds  
   .remontowych w szkołach

           Radny Pruś ja chciałbym wiedzieć jakie wynagrodzenie mają osoby zatrudnione w 
  .szkołach jako konserwatorzy

   ,             Skarbnik Gminy odpowiada że takiej informacji nie może udzielić bo jest to tajemnica

        ,  .a dane w tym zakresie posiadają dyrektorzy poszczególnych szkół jako pracodawcy

          Radny Kowalczyk ja wnioskuję o utrzymanie pracownika odpowiedzialnego w świetlicy w 
.  Tomaszowie

    .      , Temat ten Komisja pozytywnie zaakceptowała Rada Gminy popiera tą decyzje powiem 
 ,          .   jeszcze że były dwie osoby zatrudnione na terenie gminy Michałów tj Tomaszów

  ,         ,    .i Michałów w Michałowie zatrudnienie jest na cały etat a w Tomaszowie likwidacja

             .Jeżeli w żadnej świetlicy nie będzie osoby odpowiedzialnej to i w Tomaszowie też nie

   –         Sołtys wsi Węchadłów Pan Walasek chciałbym zapytać co z kamieniem do Węchadłowa 
     ,   ,     ,  czy będą dwa dodatkowe zestawy drugie pytanie czy będą robione remonty dróg czy w 

           ,szkole w Węchadłowie będą dalej kontynuowane prace remontowe świetlicy  
    ,      .przywieziono beton i co dalej prosiłbym o wyjaśnienie sprawy ubezpieczenia sołtysów

    ,         Radny Tyburczyk ja uważam że kamień przeznaczony na modernizację drogi Przezwody 
    ,     .jest w takiej ilości że wystarczy na inne remonty

    ,            Radny Kowalczyk ja uważam że mają własne środki nikt łaski nie robi dlatego należy im 
     .się kamień na pospolite załatanie dróg

           .Radny Pruś kiedy będzie wymiana dachu na na Ośrodku Zdrowia w Górach

   ,       .Wójt Gminy odpowiada że w miesiącu sierpniu o czym informowałem

         ,  Wójt Gminy odpowiada odnośnie kamienia jeżeli będzie konkretna decyzja żeby wywieść 
   .kamień to będziemy realizować

      .        Obecnie realizujemy to co jest ustalone Jeżeli zostanie kamień to podziału to zdam 
       .relacje i Państwo zdecydujecie gdzie mamy wywieść kamień

     ,       .Przewodniczący Rady Gminy ja uważam że jeżeli jest konieczność to trzeba wywieść



      110 .    ,  Skarbnik Gminy przetarg był na kwotę tys umowa została podpisana a teraz 
  . będziemy się dogadywać

           .Sołtys Węchadłowa Pan Walasek ponownie pyta czy będzie kamień dla Węchadłowa

     ,       Radny Kowalczyk jeżeli jest potrzeba to kamień należy wywieść do Węchadłowa i 
.przegłosować

       Przewodniczący Rady Gminy decyzję Rady Gminy o

    2       . wywiezienie kamienia w ilości zestawy do Węchadłowa poddaje pod głosowanie

   13   -     .W wyniku głosowania za Rada Gminy wyraża zgodę

     ,     , Skarbnik Gminy odpowiada Panu Walaskowi że sprawa ubezpieczenia sołtysów którzy 
         ,  pracują i składki odprowadzają jest już wyjaśniona jest pozytywna przy podpisywaniu 

   .umów będą wszyscy wiedzieć

    ,      ,  Radna Morgaś ja przypominam aby przyśpieszyć remonty placówek oświatowych aby na 
1   .września były gotowe

.11.Ad

    Przewodniczący Rady Gminy wypowiedział    „WYSOKA RADO „   wobec wyczerpania się 
          porządku obrad zamykam zwyczajną sesję Rady Gminy Michałów dziękując wszystkim za 

.udział

                                                 Sekretarz obrad PRZEWODNICZACY

                                                             Jarosław Wleciał R A D Y G M I N Y

                                                                            Zygmunt Mika

Protokolant

 Teresa Dzierżak

                                                                              


